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前言

　　一套供青少年和英语爱好者阅读的丛书，应满足三个要求：　　Read for pleasure；　　Read for
information；　　Read for language improvement.　　《Black Cat有声名著阶梯阅读》满足了以上要求而
有余。
　　首先，这是一套同时供听觉享受的书。
一部作品，当它由专业演员朗读时，就能以其优美的声音、抑扬顿挫的语调、加上传神的表达，使读
者和听者真正身临其境，最充分地领会作品中的情、境、思。
而这一效果，就不是只有白纸黑字的书面材料所能提供的了。
加之这套书图文并茂，更使视、听两种感官得以完美地结合。
　　其次，这套书为读、听者提供了有益的背景资料，包括作家生平、时代背景、人文知识等，有助
于培养青少年的跨文化意识。
书中许多传世名画，更给人充分的艺术享受。
　　再者，虽是读物，却兼具教科书的功能。
每本书都编入为数不少的练习，涉及阅读理解、词汇辨释以及语法结构等，为课堂的语言教学提供了
有效的补充。
　　在教育部颁布的国家英语课程标准中指出了泛读的重要性，明确规定了学生每学期的课外阅读量
。
学习任何外语，只有课内的精读，没有课外大量的泛读，是不可能学好的，更不用说获得语感。
《Black Cat有声名著阶梯阅读》丛书的编印出版，为广大青少年和英语爱好者提供了一个学习英语的
新天地——我为你们庆幸。
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内容概要

　　莎士比亚著名喜剧。
谁的眼睛被滴进了神奇的爱情花之液，醒来就会爱上第一眼看到的人。
仙王用这种魔液作弄与之不睦的仙后，让她爱上一头驴；好意撮合一对情侣，没想到怨鸯乱点，差点
拆散另一对私奔的恋人。
一番波折之后，仙王后重修旧好，现款对有情人终成眷属。

Page 3



第一图书网, tushu007.com
<<仲夏夜之梦>>

书籍目录

认识莎士比亚剧中人物表一 违抗父命为爱私奔二 雅典平民演戏祝贺公爵新婚三 淘气的冤家仙王仙后
四 仙后竟爱上了一头驴！
五 爱情花汁液的魔力六 有情人终成眷属七 带出喜剧效果的悲剧剧本升级测试练习答案和测试答案

Page 4



第一图书网, tushu007.com
<<仲夏夜之梦>>

章节摘录

　　Happy and memorable event for Athens.1 want the whole of Athens to takepart in this great day，and to
share my happiness with me. As Theseus was giving these orders，four people approached the Duke.Oneof them
was an old man，Egeus.He greeted Theseus politely：1 wish you long happiness，sir！
 Theseus smiled at Egeus.Thank you，Egeus.How are things with you，myfriend？
 Egeus looked serious for a moment，and then he answered the Duke. To tell you the truth，things are not going
well for me，Theseus，he began.In fact I have come to you to help me resolve a problem.It concerns theseyoung
people with me. He pointed to the three young people who were standing beside him.Therewere two young men
and a girl.The girl looked angry and defiant，1 and theyoung men were glaring 2 at each other angrily. The
problem is this，Egeus told Theseus.Demetrius was going to marrymy daughter here，Hermia.Everything was
arranged between our two families.I approved of the marriage，and SO did DemetriusS father. Demetrius nodded
his head in agreement with Egeus. ThatS quite right，sir.Everything was arranged. But then Lysander interfered
with everything，3 Egeus complained. He turned to the other young man who was standing beside him. Dont
argue now，young fellow，you know you interfered！
he said angrily.You brought Hermia presents，you wrote her poetry，you sang songs outsideher window.You did
everything you could to make her fall in love with you.And now she refuses to obey me-she says she wont marry
Demetrius！
 Egeus frownedat Lysander.The young man looked back at him.He didnot seem afraid.Then HermiaS father spoke
to Theseus again. I have come to you，sir，he said，to ask for justice.5 Hermia has refused toobey me.If she wont
marry Demetrius.
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